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دختر وزنه بردار ایرانی هفتم نوجوانان جهان شد
دخت�ر وزنه بردار ایران در دس�ته ۷۶ کیلوگرم قهرمانی نوجوان�ان جهان در رده 

هفتم قرار گرفت.
به گزارش ایسنا، رقابت دس��ته ۷۶ کیلوگرم وزنه برداری دختران قهرمانی نوجوانان جهان 
برگزار شد و نماینده ایران در رده هفتم قرار گرفت. کیژان مقصودی با رکورد ۷۰ یک ضرب، 
۹۷ دوض��رب و مجم��وع ۱۶۷ کیلوگرم هفتم نوجوانان جهان ش��د. مقص��ودی در یک ضرب 

وزنه های ۶۵ و ۷۰ کیلوگرم را مهار کرد اما وزنه ۷۵ کیلوگرم را نتوانست بالای سر ببرد.
ملی پوش ایران در دو ضرب نیز وزنه های ۸۵، ۹۳ و ۹۷ کیلوگرم را بالای سر برد.

او در یک ضرب هفتم و در حرکت دو ضرب ششم شد.
* مدال آوران دسته ۷۶ کیلوگرم:

۱- مادینا کلیخس��اوا از روس��یه با رک��ورد ۸۸ یک ضرب، ۱۱۷ دو ض��رب و مجموع ۲۰۵ 
کیلوگرم)۲ مدال طلای دوضرب و مجموع و برنز یک ضرب(

۲- آلیس��ا ب��الارد از آمری��کا ب��ا رک��ورد ۸۹ یک ض��رب، ۱۱۵ دو ض��رب  و مجموع ۲۰۴ 
کیلوگرم)۳مدال نقره(

۳- آنجلس کروز از مکزیک با رکورد ۹۰ یک ضرب،۱۰۹  دو ضرب و مجموع ۱۹۹ کیلوگرم 
)طلای یک ضرب  و ۲ مدال برنز دو ضرب و مجموع(

 جام جهانی قطر آخرین حضور »نیمار« با پیراهن سلسائو
ستاره برزیلی باشگاه پاری سن ژرمن، در گفت وگویی از پایان احتمالی فوتبال ملی 

خود در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر خبر داد.
به گزارش ایرنا، »نیمار« که هم اکنون در تیم پرس��تاره پی اس جی در کنار »لیونل مسی« و 
»کیلین امباپه« توپ می زند، با تاکید بر اینکه فشار زیادی ورزش فوتبال هم از لحاظ فیزیکی 

و هم از لحاظ روانی روی وی تاثیر منفی گذاشته است.
مرد برزیلی با حضور در مستندی تحت عنوان »نیمار و صف پادشاهان« توضیح داد که چرا 

فکر می کند بعد از جام جهانی قطر دیگر قادر به ادامه فوتبال ملی نیست.
وی در این باره گفت: فکر می کنم این آخرین جام جهانی من باشد؛ چون نمی دانم از لحاظ 
روانی توانایی ادامه فوتبال را دارم یا نه. وی ادامه داد: بنابراین نهایت تلاشم را می کنم تا خوب 
ظاهر ش��وم و برای موفقیت کشورم از هیچ کوشش��ی دریغ نخواهم کرد و امیدوارم بتوانم به 

بزرگ ترین رویایی که از کودکی داشتم، جامه عمل بپوشانم.
ستاره ۲۹ ساله تیم ملی برزیل در جام جهانی ۲۰۱۴ و ۲۰۱۸ در کانون تلاش های کشورش 
برای کس��ب عنوان قهرمانی جام جهانی بود هرچند سلسائو در هر دو تورنمنت از رسیدن به 
این جام معتبر ناکام ماند.  باتوجه به فاصله یک ساله تا جام جهانی قطر، در حال حاضر به نظر 
غیرمحتمل می رسید که نیمار در جام جهانی ۲۰۲۶ که به میزبانی مشترک آمریکا، مکزیک 
و کانادا برگزار می شود، حاضر باشد. مرد برزیلی فصل لوشامپیونه را خوب آغاز کرده و در پنج 
بازی، یک گل و دو پاس گل به نام خود ثبت کرده است؛ علاوه بر این، وی به تازگی به همراه 

مسی و امباپه، در فهرست ۳۰ نامزد توپ طلای سال ۲۰۲۱ قرار گرفته است.

 ایران و کره بدون تماشاگر شد
دیدار تیم های ملی ایران و کره جنوبی بدون حضور تماشاگران در ورزشگاه آزادی 

برگزار می شود.
به گزارش ایس��نا، بعد از حدود یک ماه اطلاع رس��انی و ابراز امیدواری مسئولان فدراسیون 
فوتبال برای حضور تماشاگران در ورزشگاه آزادی برای تماشای دیدار ایران و کره جنوبی، در 

فاصله ۴۸ ساعت تا این دیدار، حضور تماشاگران در این دیدار لغو شد.
فدراس��یون فوتب��ال دقایقی قبل اعلام ک��رد: »دیدار تیم ملی فوتبال کش��ورمان برابر کره 
جنوبی  از رقابتهای مرحله نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر، روز س��ه ش��نبه ۲۰ مهرماه، راس 
س��اعت ۱۷ بدون حضورتماش��اگر در ورزشگاه آزادی برگزار می ش��ود.« این اتفاق در حالی 
است که از روزهای گذشته تاکنون اعداد و ارقام مختلفی برای حضور تماشاگران در ورزشگاه 
آزادی اعلام شده بود اما در نهایت هیچ تماشاگری در این دیدار حاضر نخواهد شد و تیم ملی 
نمی تواند همانند کشورهای منطقه و آسیا، از امتیاز میزبانی در خانه بهره مند شود. در روزهای 
گذشته شایعاتی مبنی بر اینکه فدراسیون فوتبال نامه نگاری های لازم برای اخذ مجوز حضور 
تماشاگران از فیفا و AFC را انجام نداده است، وجود داشت که با توجه به ممنوعیت حضور 

تماشاگران در این دیدار، به نظر می رسد این شایعات رنگ واقعیت به خود گرفته است.

پیشکس�وت فوتبال ایران می گوید شاگردان 
اس�کوچیچ در رقابت ه�ای انتخابی جام جهانی 

۲۰۲۲ قطر، صعود راحتی خواهند داشت.
مجید نامجو مطلق پیشکس��وت فوتب��ال ایران در 
گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط شاگردان اسکوچیچ 
در رقابت های انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر اظهار 
کرد: مهم ترین مس��اله این اس��ت که م��ا از ۳ بازی 
توانستیم ۹ امتیاز کس��ب کنیم. شاید به لحاظ فنی 
رضایت مردم جلب نش��ده ام��ا امتیازگیری تیم ملی 
باعث شده است تا نتایج لازم کسب شود و این مساله 
بس��یار مهم است. تیم ملی ما بس��یار قدرتمند است 
و از پتانس��یل بالای��ی برخوردار اس��ت. فکر می کنم 
در چند س��ال اخیر، هیچ وقت تی��م ملی ما این قدر 
پرمهره نبوده اس��ت. الان اکثر بازیکن��ان ما در اروپا 
بازی می کنن��د و از بازیکنان تاثیرگذار تیم هایش��ان 
هس��تند. این تیم لیاقت بیشتر از این ها را دارد و فکر 
می کنم به لحاظ فن��ی ظرفیت برای تیم ملی خیلی 

بیشتر باشد.
او درباره تقابل تیم ملی مقابل امارات در هفته سوم 
رقابت های انتخابی جام جهانی خاطرنشان کرد: ما در 
نیمه اول بازی شرایط خوبی نداشتیم اما در نیمه دوم 
روند تیم ملی بهتر شد و توانستیم این تیم را شکست 
دهی��م. اگر زودتر به گل می رس��یدم، می توانس��تیم 
گل های بیش��تری بزنیم. این نش��ان می دهد اگر تیم 
ملی ش��رایط خیلی خوبی هم نداشته باشد، می تواند 
مقابل تیم های آس��یایی پیروز باشد. آقای اسکوچیچ 
باید خوش��حال باش��د که چنین بازیکنانی در اختیار 
دارد و امی��دوارم در بازی های بعدی نتایج لازم را به 

دست آوریم.
پیشکس��وت فوتبال ایران درباره تقابل ش��اگردان 
اسکوچیچ مقابل تیم ملی کره جنوبی تاکید کرد: کره 
تیمی بوده که همیش��ه در سطح آس��یا مطرح بوده 
است و هر دوره به راحتی به جام جهانی صعود کرده 
اس��ت. من وقتی بازی تیم کره را مقابل سوریه دیدم، 
ب��ه این نتیجه رس��یدم که این تیم با تیم س��ال های 
گذش��ته تفاوت زیادی دارد. به ای��ن دلیل ما از نظر 
فن��ی خیلی از کره بهتر هس��تیم اما نباید این تیم را 
دست کم بگیریم. یکی از شاخصه های اصلی تیم کره، 

س��رعت این تیم بود اما این تیم مثل همیش��ه ظاهر 
نش��د و مثل یک تیم معمولی بود. با این تفاسیر کره 
جنوبی تیم باتجربه ای اس��ت و باید منتظر یک بازی 
سنگین باشیم. این بازی می تواند ۸۰ درصد مسیر ما 
را برای صعود به جام جهانی هموار کند. امس��ال فکر 
می کن��م ما راحت تر از ه��ر دوره ای می توانیم به جام 

جهانی صعود کنیم.
نامجومطلق درباره عملکرد اس��کوچیچ در تیم ملی 
ای��ران و حضور بازیکنان لژیونر در تیم اظهار کرد: در 
موفقی��ت تیم یک مجموعه تاثیرگذار خواهند بود که 

با همکاری می توانن��د کارهای بزرگی را انجام دهند. 
ش��ما نمی توانید تفکیکی در این مس��اله قائل باشید. 
یک مربی خوب باید یک کادر فنی و بازیکنان خوبی 
داش��ته باش��د و بازیکنان هم باید تحت هدایت یک 
مربی خوب باش��ند. ب��ا توجه به ش��ناختی که آقای 
اس��کوچیچ از فوتبال ایران دارد و چند سال است که 
در ایران سابقه کار داشته است، فکر می کنم اتفاقات 

خوبی در تیم ملی رقم خورده است.
او افزود:  الان تیم ما با آقای اس��کوچیچ دارد نتیجه 
می گی��رد. الان یکی از بهترین تیم های بعد از انقلاب 
دس��ت آقای اسکوچیچ افتاده اس��ت. همان موقع در 
زمان آقای ویلموتس، تیم ملی به مشکل خورده بود 
اما اسکوچیچ با ش��ناختی که از تیم داشت، توانست 
شرایط خوبی را به وجود بیاورد. به نظر نباید شکافی 
میان بازیکنان و کادر فنی در این مس��اله پیش بیاید 

و این دوگانه سازی کار درستی نیست.
این کارشناس فوتبال درباره سرنوشت نهایی ایران 
در مس��یر صعود به جام جهانی اظهارکرد: به نظر من 
الان خیلی زود اس��ت درباره صع��ود ایران به مرحله 
بعدی ج��ام جهانی صحبت کنیم. م��ا باید اول تمام 
تمرک��ز خود را برای چند بازی باق��ی مانده بگذاریم 
و بدون کوچک ترین مش��کلی ب��ه جام جهانی صعود 
کنی��م. در وهل��ه بعد م��ا باید به مرحل��ه بعدی جام 
جهانی فکر می کنیم. این تفکر ش��اید مقداری انگیزه 
بازیکن��ان را پایین بیاورد. ما بای��د تمام تمرکز خود 
را ب��رای صعود به جام جهان��ی بگذاریم. تیم ملی ما 
مجموعه بسیار خوبی دارد و می تواند به موفقیت های 

بیشتری هم برسد.

پیشکسوت فوتبال خوزستان با بیان این که تاکنون روند کاری 
فولاد برای حضور در لیگ بیس�ت و یکم خوب بوده است، گفت: 
البته نباید خیلی از دو تیم نفتی خوزس�تان توقع و انتظار داشته 
باشیم که پدیده لیگ شوند یا به عنوان تیم مدعی معرفی شده و 

در رده های بالایی جدول قرار بگیرند.
مجید باقری نیا در گفت وگو با ایسنا در خصوص روند سه تیم خوزستانی 
پیش از ش��روع لیگ بیس��ت و یکم، اظهارکرد: شاید مهم ترین کاری که 
فولادی ها انجام دادند این بود که توانستند با بازیکنان فصل گذشته خود 
ب��ه هر قیمتی که ش��ده، تمدید کنند. هر چند ک��ه پیش از حضور آقای 
گرشاسبی چهار بازیکن از تیم جدا شدند و در آن مقطع، کاری از دست 
این مدیرعامل برنمی آمد. وی بیان کرد: بازیکنان زیادی در آکادمی فولاد 
در حال زحمت کش��یدن هستند و سال ها است که نادیده گرفته شده اند 
که به نظر من بسته بودن پنجره نقل و انتقالات باشگاه برای استعدادهای 
این آکادمی یک فرصت اس��ت که البته با اجبار بسته بودن پنجره ایجاد 
ش��ده است و اکنون ویس��ی باید این فرصت را به این استعدادها بدهد تا 
در روزهای آینده یک بار دیگر ش��اهد این باشیم که استعدادهای فوتبال 
خوزس��تان که کم هم نیستند، بتوانند ش��کوفا شوند و خود را به فوتبال 
ایران معرفی کنند. این پیشکس��وت فوتبال خوزستان عنوان کرد: به نظر 

من تاکنون روند کاری فولاد خوزستان خوب بوده است اما دو تیم نفتی 
خوزس��تان متاسفانه مانند تمام سال های گذش��ته کار را با سختی و اما 
و اگر و ناامیدکننده ش��روع کرده اند و این روند به ویژه در باش��گاه نفت 
مسجدس��لیمان خیلی ناامید کننده انجام شد، هر چند ما به عنوان جامعه 
پیشکسوتان فوتبال خوزستان تلاش کردیم، سکوت کنیم و کمک دهنده به 
این دو باشگاه نفتی باشیم. وی افزود: البته باید خدا را شکر کنیم که در نهایت 

کادر فنی دو تیم نفت آبادان و نفت مسجدسلیمان مشخص شدند اما این دو 
تیم خیلی دیر اقدام به جذب بازیکن داشتند ولی امیدوارم در مسیر انتخاب 
بازیکن دچار اشتباه نشوند. ما نباید خیلی از دو تیم نفتی خوزستان توقع و 
انتظار داشته باشیم که پدیده لیگ شوند یا به عنوان تیم مدعی معرفی شده 
و در رده های بالایی جدول قرار بگیرند. باقری نیا بیان کرد: این که تیمی کار 
خ��ود را از دو م��اه پیش تنها با پنج بازیکن برای فصل جدید لیگ برتر آغاز 
کرده باشد، فکر می کنم در فوتبال دنیا نداشته باشد اما متاسفانه این موضوع 
را در تیم نفت مسجدسلیمان دیدیم و متاسفانه هنوز لیگ شروع نشده است، 
این تیم دچار تغییرات مکرری در راس کادر فنی خود شد. به هر حال تیم 
نفت مسجدسلیمان بدون آمادگی و بازی تدارکاتی لازم وارد لیگ خواهد شد 
و با این ش��رایط برگ برنده دست رقبای این تیم است و با این روند باید در 
انتظار روزهای سختی برای این تیم و همچنین نفت آبادان باشیم. وی گفت: 
البته تیم های نفتی خوزستان نباید فکر کنند که هیچ شرایطی برای حضور 
در لیگ ندارند زیرا در لیگ برتر و هم لیگ یک، تیم های ناآماده کم نداریم. 
بر این اساس باید کار خودمان را انجام دهیم و تیم های خوزستانی نباید 
ناامید باش��ند. پ��س تیم های نفتی باید از همین ابت��دای امر کار را قوی 
ش��روع کنند و امیدوارم وضعیت شان بدتر از قبل نشود و حداقل جایگاه 

قبلی شان را حفظ کنند.

باقری نیا: روند کاری فولاد خوب بوده است

 راحت تر از هر دوره دیگر به جام جهانی صعود می کنیم
نامجومطلق:

مدی�ره  هی�ات  ریی�س  و  سرپرس�ت 
باش�گاه پرس�پولیس گفت: تمدید ق�رارداد 
یحیی گل محم�دی با پرس�پولیس یک اتفاق 

خوب و تاریخی بود.
ب��ه گزارش ایرنا، س��ید مجید ص��دری در مورد 
تمدید قرارداد با یحیی گل محمدی اظهار داش��ت: 
قطعی ش��دن ادامه همکاری با گل محمدی را باید 
ی��ک اتفاق تاریخ��ی قلمداد کرد. ش��ک ندارم که 
ه��واداران پرس��پولیس از این موضوع خوش��حال 
هس��تند. پیام های بس��یاری از س��وی ه��واداران 
دریافت کردم که آنها هم نس��بت به ادامه فعالیت 
گل محمدی در پرسپولیس ابراز خرسندی کردند.  
وی اف��زود: گل محمدی از میانه های فصل نوزدهم 
به پرس��پولیس آمد و با اینکه در آن زمان، باشگاه 

ب��ا چالش های فراوانی دس��ت و پنجه نرم می کرد 
اما توانس��ت قهرمانی مهمی را کسب کند. در آن 
سال، پرسپولیس با اختلاف امتیاز قابل توجهی به 
قهرمانی رسید. چند ماه بعد از آن، یحیی توانست 
تیمش را به فینال لیگ قهرمانان آسیا برساند و در 
فصل بیست ویکم که ما هم در کنار باشگاه بودیم، 
قهرمانی دیگری حاصل شد. این کارنامه متعلق به 
بهترین مربی ایران اس��ت که ارزش تمدید قرارداد 

برای سال های آینده را دارد.  
داد:  ادام��ه  پرس��پولیس  باش��گاه  سرپرس��ت 
برنامه ریزی من به ش��کلی اس��ت تا بتوانم رضایت 
ه��واداران را جلب کنم. البته ای��ن روزها کارهای 
زیادی داریم و مس��ائل و مش��کلاتی هم در میان 
است اما من معتقدم باید در کنار تمام این فشارها، 

کاری کنیم تا پرسپولیس با قدرت بیشتری نسبت 
به گذش��ته، راهش را ادامه ده��د. تمدیدقرارداد با 
گل محمدی، یک��ی از راه هایی بود که برای روحیه 
دادن به تیم، به ذهنم رسید و آن را با برنامه ریزی 
دقیق، عملی کردم. می دانم که این اتفاق، خواسته 

هواداران هم بود.  
وی در خصوص س��والات متعددی که بابت این 
تمدیدقرارداد در ذهن مردم ش��کل گرفته، اضافه 
کرد: ما به صورت ش��فاف عمل کردیم. فصل قبل 
که جعفر س��میعی با گل محم��دی تمدید قرارداد 
کرد، برای دو فصل او را در کنار خود داش��تیم. به 
معنای دیگر، قرارداد گل محمدی در فصل بیستم 
که پش��ت سر گذاش��تیم و فصل بیست و یکم که 

پیش رو داریم، توسط سمیعی امضا شده بود

صدری: تمدید قرارداد گل محمدی یک اتفاق تاریخی بود
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